مصرف ابوطني الإسلامي، شركة مساهمة عامة مرخصة من مصرف الإمارات العربية المتحدة العركزي Abu Dhabi Islamic Bank Public Joint Stock Company (ADIB ) is licensed by the Central bank of the UAE ( CBUAE).

ID Type

التاسيل Description

CASH DEPOSIT



ID Number

Mobile No



Cash Deposit Voucher

64-Bawabat Al Sharq Mall - Abu Dhabi Branch COMPANY EMIRATES TRANSPORT EMIRATES PUBLIC Customer Name TRANSPORT AND SERVICES UAE - Identity Card

عدة Txn Ccy

AED

Depositor Name MOHAMED, AHMED, NUR, ,, AMAN,

Transaction Date/Time 16/04/2025 17:52:56 Account Number / Card

تتربخ / وقت التجد رقم الحساب / رقم البطاقة رقع الحساب الدولي AE180500000000014746075 رقم الهوبة 784195768517179

رقم المحمول

سر اسرت Ex Rate Ccy شبلع المدان Equiv.Amount AED در هم إماراتي

971558371996

UAE Dirham : Twenty One Thousand Two Hundred Forty Two only.						انبي : فقط واحد و عشرون آلفا و مثنان و النبان و أربعون		
Payout Denomination				Receipt Denomination				
AED	100.00	×	2	AED	1,000.0	10 x	8	
AED	50.00	×	1	AED	500.00	×	22	
AED	10.00	×	1	AED	100.00	×	24	
				AED	50.00	×	2	
				AFD	Coin		2.00	

ميلع التيد Txn Amount 21,242.00

Details	للسيل			
TOYOTA CAMRY - 71330 MOHAMMED AHMED NUR AMAN 971558371996				
ك را المتعلقات Customer Signature				
outonici ognature				
ne				
Retail Banking 600543216. Priority Banking 800200. Email: customerservice@adib.com Business Bainking 02-6578777, Email: adibbusiness@adib.com				
Terms and Conditions	الشروط والأحكام			
<ol> <li>The cheques will be credited to the account and no withdrawal against these cheques shall be permitted until their realization.</li> </ol>	<ul> <li>1-سيتم فيد الشيكات في الجانب الدائن من الحساب ولا يمكن السيمب عقيا حبى يتم تحسيل فيمها.</li> </ul>			
<ol><li>The Bank reserves the right to collect fees on all cheques deposited for collection and/or reverse the credit if the cheques are dishonoured.</li></ol>	2- يعتفظ المصرف يعتبه في تحصيل رسوم على جميع الشيكات المودعة برسم التحصيل أو عكس الفيد في حالته رجوح الشيكات.			
3. When receiving any cheques for depositing, the Bank acts only as an agent of the depositor in collecting the cheques. Therefore, the Bank is not responsible for any damage or loss as a result of delay in the realisation of such cheques for any reason whatsoever.	3-متد استلام أي شيكات، فإن القصوف يعمل كوكيا. في تحصيلها تباية عن فلودع وبالدائل فإنه غير مسؤول عن أي أضرار أو خسائر نفتج عن الناخير في نقل أو تحصيل هذه الشيكات أيّا كان السبب.			
4. All cheques for deposit are accepted by the Bank on the understanding that the depositor assumes full responsibility for the genuineness and correctness of all signatures and endorsements appearing thereon.	4- يقبل المسوف جميع الضبكات الإيداع، على أن يتحيل المودع كامل المسؤولية عن سلامة وسيمة النوافيع والتطهرات الهاراغ ملها.			
<ol><li>This receipt is not legally valid unless it is computer generated to ensure its authenticity.</li></ol>	5-لا يُعتبر هذا الإيصال فاتونيًا ما لم يكن قد أدخلت بينانه في الجساب الآي لإنباند صحته.			
<ol><li>I/We accept that the cash withdrawals/deposit, paid/received by me/us have been counted and confirmed correct.</li></ol>	6- أقيل بأث عمليات السحب/ الإيداع التقدي المفوعة/ المسئلمة بواسطة، قد تم احتسابيا وتأكدت صحب!			
7. It is understood that we are not responsible for any delay, mistake or omission of our instructions sent to our correspondents caused by the postal authorities or mutilation arising in the transmission of cables, telegrams or communication by electronic systems.	7-من القيوم أن النصوف ليس مسؤولاً عن أي وأخرى، أو خطأ، أو إغفال لتعليماته للرسلة إلى مراسلينا يسبب السلطات البرسية، أو التشويه الناتج عن نعل الكايلات، أو اليوقيات، أو الانصالات الإلكام ونية.			